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Op 18 juli ontving de raad de antwoorden  op de door LRG gestelde vragen over de voortgang van de 
nieuwbouw van de Vonder in Riel. 
Op de vraag over de aanbesteding van de grond van de voormalige gymzaal van de Vonder is 
geantwoord dat deze grond is verkocht aan Van Wanrooij, en dat deze verkoop in samenhang bezien 
moet worden met de verkoop van 20 bouwkavels in het plangebied Heisteeg.  
Deze antwoorden hebben een drietal vervolgvragen bij de fractie van Lijst Riel Goirle opgeroepen. 
Deze zijn ons college toegestuurd per e-mail van 7 september 2017. 
 
Vraag 1 
Ervan uitgaande dat het een bevoegdheid van het college is dit soort overeenkomsten te sluiten is 
het wel de vraag wanneer de raad hierover achteraf is geïnformeerd. Kun je dit voor ons nagaan? 
 
Antwoord 
Over de verkoop van het betreffende perceel is de raad niet expliciet geïnformeerd. Dat is ook niet 
gebruikelijk bij verkoop van gronden. Noch bij de verkoop van bouwkavels een particulieren, noch bij 
de verkoop van grond aan ontwikkelaars. 
 
Vraag 2 
Op de locatie van de voormalige gymzaal van de Vonder worden 5 woningen gerealiseerd, die 
inmiddels al verkocht zouden zijn. Zijn er aan de ontwikkelaar van deze woningen voorwaarden 
gesteld over de wijze waarop deze woningen op de markt gezet zouden worden? We hebben er 
namelijk nooit een advertentie van gezien, zodat het voor de hand ligt te stellen dat het gros van de 
inwoners van Goirle van deze verkoop niet op de hoogte is geweest. 
 
Antwoord 
Er zijn aan de ontwikkelaar van de locatie geen voorwaarden gesteld over de wijze waarop deze 
woningen op de markt gezet zouden worden. 
Dat is niet gebruikelijk en naar onze mening ook niet wenselijk. 
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Voortgang en start verkoop van de woningen is door de ontwikkelaar gecommuniceerd via de 
corporate website, de projectwebsite, via digitale nieuwsbrieven, het zoekersbestand van de 
betrokken makelaars en geïnteresseerden die in het project Heisteeg waren afgevallen. 
 
Waar komen de kopers vandaan: 
• De 3 rijwoningen en 1 van de 2^1 Kapwoningen zijn verkocht aan inwoners van Riel 
• De 2e 2^1 kapwoning is verkocht aan een inwoner van Goirle 
 
Vraag 3 
Zijn er regels gesteld over de wijze waarop de gemeente de waarde bepaalt van te verkopen 
gronden? In het onderhavige geval is de waarde bepaald door de rentmeester van de gemeente 
Goirle. Is dat de vaste praktijk? 
 
Antwoord 
De wijze waarop de waarde van gronden wordt bepaald is vastgelegd in de Nota Grondbeleid. 
Hetgeen daarin is vastgelegd is ook in dit geval gehanteerd.  Wanneer aanvullende expertise nodig is 
om de grondprijs vast te stellen wordt er, conform de Nota Grondbeleid, een opdracht aan een 
makelaar/taxateur of adviesbureau gegeven voor taxatie van de (grond)waarde. 
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